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Geachte mevrouw Heijnen,  

 

De leden van de vaste commissie voor Infrastructuur, Waterstaat en Omgeving hebben met belang-

stelling kennisgenomen van uw brief van 7 juni 20221, waarin u de nadere vragen beantwoordt over 

het instrument milieueffectrapportage (mer) en de milieueffectrapporten (MER’en). De leden van de 

fracties van GroenLinks en de PvdA bedanken de regering voor de beantwoording van de vragen. 

Echter, op basis van de beantwoording blijft het voor deze leden onduidelijk waar de structurele bor-

ging van het bestuurlijk overleg tussen het Rijk en de decentrale overheden over de kwaliteit en 

kwantiteit van de MER’en nu heeft plaatsgevonden en structureel een plaats heeft gekregen. In de 

brief van 23 juni 20222 waarin door u en de minister van Infrastructuur, Waterstaat en de minister 

voor Volkshuisvesting en Ruimtelijke Ordening verslag wordt gedaan van de Bestuurlijke Overleggen 

over het Meerjarenprogramma Infrastructuur, Ruimte en Transport (MIRT), de BO’s MIRT, kunnen 

deze leden geen expliciete verwijzing vinden naar het bespreken van dit onderwerp, noch kunnen 

deze leden daaruit afleiden dat het aan de agenda van deze overleggen of van andere overleggen is 

toegevoegd. Daar dit een toezegging3 aan de Kamer betreft, wensen de leden van de fracties van 

GroenLinks en de PvdA de regering gezamenlijk nog de volgende vragen te stellen. 

 
1. Wanneer is het monitoringsrapport naar de MER gereed? Deze leden wijzen erop dat de re-

gering bij brief van 14 december 20214 aangaf dat dit rapport reeds in de zomer van 2022 
gereed zou zijn.  

De leden van de fracties van GroenLinks en de PvdA verwijzen verder naar de volgende passage uit 

laatstgemelde brief: 
 
“Tijdens het mondeling overleg heb ik al toegezegd om in ieder geval het volgende BO MIRT te benut-
ten om aandacht te vragen voor milieueffectrapportage. Daarnaast heb ik, mede naar aanleiding van 

 
1 Kamerstukken I 2021/22, 34 287/29 383, U. 
2 Kamerstukken II 2021/22, 35 925 A, nr. 76. 
3 Toezegging T03277.  
4 Kamerstukken I 2021/22, 34 287/29 383, S. 
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uw suggesties, gekeken naar een meer passend en breder dekkend bereik. Het voorstel is om het on-
derwerp ook in het Bestuurlijk Omgevingsberaad in te zetten. Bij dit overleg sluiten zowel de VNG als 
IPO aan voor het geheel aan regionale overheden. Hier wordt jaarlijks het onderwerp milieueffectrap-
portage op de agenda gezet. De bespreking over milieueffectrapportage zal plaatsvinden aan de hand 
van drie hoofdonderwerpen:  
• bespreking jaarlijkse registratie milieueffectrapportage;  
• uitwisseling best practices en lessons learned;  
• beschikbare kennis en informatie.”5 
 
Naar aanleiding hiervan stellen de leden van de fracties van GroenLinks en de PvdA de regering de vol-
gende vragen: 
 

2. In welk bestuurlijk overleg tussen het Rijk en de medeoverheden worden de kwaliteit en 
kwantiteit van de MER structureel geagendeerd en besproken, conform de toezegging uit het 
mondeling overleg?6 

3. In welke BO’s MIRT zijn de kwaliteit en kwantiteit van de MER expliciet onderdeel van de 
agenda geweest, dan wel in de toekomst geagendeerd, conform voormelde toezegging? Deze 
leden hebben hierover niets terug kunnen vinden in de brief die de regering zond over de BO’s 
MIRT.  

4. Kan de regering reflecteren op het gegeven dat in reactie op een vraag van het parlement 
voormelde brief van 23 juni 2022, een brief met vele tientallen bladzijden, wordt gestuurd 
waar na lezing, de gevraagde informatie in lijkt te ontbreken? Hoe verhoudt dit zich tot het 
voornemen van de regering om transparanter te gaan werken? Waarom is er niet gekozen 
voor het expliciet overnemen van een (eventueel bestaand) relevante deel van de brief in 
plaats van deze zeer bewerkelijke vorm van informatie delen?  

De leden van de vaste commissie voor Infrastructuur, Waterstaat en Omgeving zien uw reactie met 

belangstelling tegemoet en ontvangen deze graag binnen vier weken na dagtekening van deze 

brief. 

 

Hoogachtend, 

 

 

 

 

H.J. Meijer 

Voorzitter van de vaste commissie voor Infrastructuur, Waterstaat en Omgeving 

 

 

 

 

 

 
5 Kamerstukken I 2021/22, 34 287/29 383, S, p. 3. 
6 Toezegging T03277. 


